
Zápis č. 2/2010

ze zasedání zastupitelstva obce Boskovštejn, které se konalo dne 26.11.2010 v 17.00 hod. v

úřadovně Obecního úřadu.

Zasedání zastupitelstva zahájil v 17.00 hod. starosta ing. Libor Nevrkla,  všechny přivítal a

konstatoval, že pozvánka na toto zasedání byla vyvěšena jak na úřední desce, tak i v elektronické

podobě a to nejméně 7 dní před konáním tohoto zasedání.

Přítomno je 5 členů zastupitelstva a tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné.

Přítomni: Ing. Libor Nevrkla – starosta

                Tomáš Maxera – místostarosta

                Jindřiška Křehnáčová – člen zastupitelstva

                Vlasta Vyklická – člen zastupitelstva

                Anna Poláčková – člen zastupitelstva

                Jaroslav Meduna – člen zastupitelstva (dostavil se v 17.50 hod.)

Omluven: Vojtěch rada – člen zastupitelstva

Starosta přednesl program jednání:

1.Volba zapisovatele a ověřovatelů

2.Úřední hodiny a termín konání zasedání zastupitelstva obce

3.Jmenování členů inventarizační a likvidační komise

4.Příkaz k inventarizaci

5.Jmenování finančního a kontrolního výboru

6.Stanovení úkolů kontrolnímu a finančnímu výboru na 2. pol. 2010

7.Smlouva o přestupcích

8.Dodatek k dohodám o pracovní činnosti

9.Pravidla rozpočtového provizoria

10.Aktualizace směrnic

11. Rozpočtové opatření č. 6

12. Prodej akcií Č.S.

13.Paušál na mobilní hovory

14.Jubilanti

15.Doplnění inventáře do výčepu

16.Kulturní program v prosinci 2010

17.Program rozvoje obce 2011 – 2014

18.Odměny zastupitelů

19.Různé



Bod č. 1 - Volba zapisovatele a ověřovatelů

Starosta navrhl jako zapisovatele tohoto zápisu paní J. Křehnáčovou, jako ověřovatele paní V.

Vyklickou a paní A. Poláčkovou a dal o tomto hlasovat.

Hlasování č. 1:  Pro: 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo schvaluje zapisovatelem tohoto zápisu paní J. Křehnáčovou,

ověřovateli paní V. Vyklickou a paní A. Poláčkovou.

Bod č. 2 - Úřední hodiny a termín konání zasedání zastupitelstva obce

Starosta po projednání časových možností s ostatními členy zastupitelstva navrhl úřední hodiny pro

veřejnost každý čtvrtek od 17.00 hod. do 18.00 hod. a konání zastupitelstva obce každý poslední

čtvrtek v měsíci od 18.00 hod. a dal o tomto hlasovat.

Hlasování č. 2:  Pro: 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 2: Zastupitelstvo schvaluje úřední hodiny pro veřejnost ve čtvrtek od 17.00 hod. do

18.00 hod. a konání zastupitelstva obce každý poslední čtvrtek v měsíci od 18.00 hod.

Bod č. 3 - Jmenování členů inventarizační a likvidační komise

Návrh členů inventarizační komise:

Jaroslav Meduna – předseda

Tomáš Maxera – člen

Anna Poláčková – člen

Návrh členů likvidační komise:

Vojtěch Rada – předseda

Jindřiška Křehnáčová - člen

Vlasta Vyklická – člen

Hlasování č. 3:  Pro: 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 3 : Zastupitelstvo obce schvaluje členy inventarizační a likvidační komise tak, jak je

výše uvedeno.

Bod č. 4 - Příkaz k inventarizaci

Starosta předložil zastupitelům příkaz k inventarizaci k 31.12.2010, konstatoval, že  příkaz bude

přílohou tohoto zápisu a požádal zastupitele o jeho schválení.

Hlasování č. 4: Pro 5 členů

                         Proti: 0 členů

                         Zdržel se: 0 členů



Usnesení č. 4: Zastupitelstvo schvaluje příkaz k inventarizaci k 31.12.2010 tak, jak byl předložen

starostou ke schválení.

Bod č. 5 - Jmenování finančního a kontrolního výboru

Starosta přednesl návrh na jmenování členů finančního a kontrolního výboru:

Návrh členů finanční výboru:

Vojtěch Rada – předseda

Vlasta Vyklická – člen

Jindřiška Křehnáčová – člen

Návrh členů kontrolního výboru:

Jindřiška Křehnáčová – předseda

Jaroslav Meduna – člen

Anna Poláčková – člen

a dal o tomto hlasovat.

Hlasování č. 5:  Pro: 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 5: Zastupitelstvo schvaluje složení finančního a kontrolního výboru tak, jak je výše

uvedeno.

Bod č. 6: Stanovení úkolů kontrolnímu a finančnímu výboru za 2. pol. 2010

Starosta  předložil zastupitelům ke schválení úkoly kontrolnímu a finančnímu výboru za 2. pol.

2010, přesné znění bude přílohou tohoto zápisu a požádal je o jejich schválení.

Hlasování č. 6:  Pro 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 6: Zastupitelstvo schvaluje úkoly, stanovené starostou kontrolnímu a finančnímu

výboru za 2. pol. 2010, jejich písemné znění bude přílohou tohoto zápisu.

Bod č. 7 – Smlouva o přestupcích

Starosta informoval zastupitele o možnosti neprodloužení Smlouvy o přestupcích, podepsanou pro

rok 2010 s městem Znojmo a o podepsání nové Smlouvy s městem Jevišovice a to především z

finančních důvodů. Město Znojmo požaduje za projednání 1 přestupku 2.500,- Kč, město

Jevišovice 1.200,- Kč a požádal zastupitele o vyjádření se k tomuto bodu. Zastupitelé jednohlasně

podpořili podepsání Smlouvy o přestupcích pro rok 2011 s městem Jevišovice.

Hlasování č. 7:  Pro: 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 7: Zastupitelstvo obce Boskovštejn schvaluje veřejnoprávní smlouvu o přenesené

působnosti na úseku projednávání přestupků s městem Jevišovice. 



Bod č. 8 – Dodatek k Dohodám o pracovní činnosti – paní Česneková a paní Nechvátalová

Starosta předložil zastupitelstvu návrh na prodloužení Dohody o pracovní činnosti pro paní

Česnekovou a paní Nechvátalovou a to do 31.12.2011 za stejných podmínek jako pro rok 2010 a dal

o tomto hlasovat.

Hlasování č. 8:  Pro: 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 8:  Zastupitelé schvalují prodloužení Dohody o pracovní činnosti pro paní Česnekovou

a paní Nechvátalovou a to do 31.12.2011 za stejných podmínek, jako byly podepsány pro rok 2010.

Bod č. 9 – Pravidla rozpočtového provizoria

Starosta předložil zastupitelům písemné znění Pravidel rozpočtového provizoria, platných  pro rok

2011 a požádal je o jejich schválení.

Hlasování č. 9:  Pro: 5 členů

                          Proti: 0 členů

                          Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 9: Zastupitelstvo schvaluje Pravidla rozpočtového provizoria pro rok 2011, jejichž

písemné znění bude přílohou tohoto zápisu.

Bod č. 10 – Aktualizace směrnic

Starosta informoval zastupitele o nutnosti aktualizovat směrnice, platné od 2.1.2007.

Hlasování č. 10:  Pro 5 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 10: Zastupitelstvo schvaluje aktualizaci směrnic a pověřuje tímto starostu ve spolupráci

s paní účetní.

         

Bod č. 11 – Rozpočtové opatření č. 6

Starosta seznámil zastupitele s návrhem Rozpočtového opatření č. 6 a konstatoval, že jeho přesné

znění bude přílohou tohoto zápisu.

Hlasování č. 11:  Pro 5 členů

Proti: 0 členů

Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 11: Zastupitelstvo schvaluje Rozpočtové opatření č. 6, jehož přesné znění bude

přílohou tohoto zápisu.

Bod č. 12 – Prodej akcií České spořitelny

Starosta předložil zastupitelstvu návrh na odprodej akcií České spořitelny, které jsou v majetku obce

Boskovštejn. Při průzkumu aktuální hodnoty těchto akcií byla nabídnuta nejvyšší cena 94.000,- Kč

za 200 ks. Z diskuze vyplynulo, že hodnota těchto akcií se od roku 2007 do 30.6.2010 pohybovala

od 60.000,- Kč do 100.000,- Kč (pí. Křehnáčová). Na závěr se zastupitelé shodli na tom, že

rozhodnutí  o prodeji akcií  bude posunuto do 30.6.2011. Během diskuze se dotavil pan Meduna,



který byl seznámen s obsahem a diskuzí k bodu č. 12 a zúčastnil se hlasování k tomuto bodu.

Hlasování č. 12:  Pro: 6 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 12: Zastupitelstvo schvaluje posunutí rozhodnutí o prodeji 200 ks akcií České

spořitelny v majetku obce Boskovštejn do 30.6.2011.

Bod č. 13 - Paušál na mobilní hovory

J. Křehnáčová, na základě zkušení z jejího funkčního období jako starostky obce, navrhla schválit

pro starostu vyplácení paušálu za služební hovory, uskutečněné z jeho soukromého mobilního

telefonu. Navrhla ponechat částku 700,- Kč, která bude vyplácena starostovi měsíčně v hotovosti.

Starosta dal o tomto návrhu hlasovat.

Hlasování č. 13:  Pro:  5 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 1 člen

Usnesení č. 13: Zastupitelstvo schvaluje proplácení služebních hovorů ze soukromého mobilního

telefonu starosty L. Nevrkly to měsíčně částkou 700,- Kč v hotovosti.

Bod č. 14 - Jubilanti

Starosta navrhl pokračovat i v dalším volebním období přáním občanům ke kulatému jubileu a to k

60., 65., 70., 75., 80. a poté každý rok a uvolnit z rozpočtu obce pro každého částku 350,- Kč.

Pověřil tímto J. Křehnáčovou, která zajistí věcný dar, popřeje a zahraje v místním rozhlase a poté

spolu se starostou nebo místostarostou osobně dar jubilantovi předají.

Hlasování č. 14:  Pro: 6 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 14: Zastupitelstvo schvaluje uvolnění z rozpočtu obce částku 350,- Kč pro každého

jubilanta, který dovrší 60., 65., 70., 75., 80.  a dále každý rok.

Bod č. 15 – Doplnění inventáře do výčepu

Starosta navrhl doplnit vybavení výčepu při společenském sále a to začátkem roku 2011. Přesný

nákup invetáře bude projednaný na zastupitelstvo v lednu 2011.

Hlasování č. 15:   Pro: 6 členů

                             Proti: 0 členů

                             Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 15: Zastupitelstvo schvaluje nákup a vybavení novým  inventářem šenk při

společenském sálu v obci s tím, že návrh nového inventáře a termín zakoupení bude projednaný v

lednovém zasedání zastupitelstva.



Bod č. 16 – Kulturní akce v prosinci 2010

Starosta předložil návrh na kulturní akce v prosinci 2010 a sice:

4.12.2010 – Mikulášské besídka pro děti i dospělé

18.12.2010 – Vánoční koncert na zámečku

25.12.2010 – Štěpánská zábava pořádaná SDH Boskovštejn.

Zároveň požádal zastupitele o schválení částky 5.000,- Kč na mikulášskou besídku pro děti.

Hlasování č. 16:  Pro: 6 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 16:  Zastupitelstvo schvaluje přehled kulturních akcí,jak je výše uvedeno a zároveň

uvolňuje z rozpočtu obce 5.000,- Kč na zakoupení dárků a pohoštění pro děti do 15 let včetně.

Na Štěpánskou zábavu, pořádanou SDH Boskovštejn zapůjčuje společenský sál s tím, že se bude

obec podílet  na této akci úhradou spotřebované energie.

Bod č. 17 – Program rozvoje obce 2011 – 2014

Starosta upozornil zastupitele na nutnost aktualizovat Program rozvoje obce na roky 2011 – 2014 s

tím, že návrh na aktualizaci vypracuje spolu s V. Radou a poté ho předloží zastupitelstvu k diskuzi.

Hlasování č. 17:  Pro: 6 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 17: Zastupitelstvo schvaluje nutnost aktualizace Programu rozvoje obce pro roky 2011

– 2014 s tím, že návrh vypracuje starosta se členem zastupitelstva panem Radou a poté bude

předložen zastupitelstvu k diskuzi. Termín předložení: Nejpozději k lednovému zasedání

zastupitelstva obce.

Bod č. 18 – Odměny zastupitelům

Starosta předložil návrh na měsíční odměny zastupitelům obce a sice:

Starosta:              11.290,- Kč

Hlasování č. 18:  Pro: 5 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 1 člen

Usnesení č. 18: Zastupitelstvo schvaluje měsíční odměnu pro starostu obce ve výši 11.290,- Kč.

Místostarosta:      3.220,- Kč

Hlasování č. 19:  Pro: 4 členové

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 2 členové

Usnesení č. 19: Zastupitelstvo schvaluje nadpoloviční většinou měsíční odměnu pro místostarostu

ve výši 3.220,- Kč.

Členové zastupitelstva:

J. Křehnáčová:  280,-Kč (člen zastupitelstva ) + 400,- Kč (předseda kontr. výboru) + 300,- Kč

(člen fin. výboru) – celkem měsíčně 980,- Kč.



Vojtěch Rada: 280,- Kč (člen zastupitelstva) + 400,- Kč  (předseda fin. výboru) – celkem 680,- Kč

měsíčně

Vlasta Vyklická: 280,- Kč (člen zastupitelstva) + 300,- Kč (člen fin. výboru) – celkem 580,- Kč

Anna Poláčková: 280,- Kč (člen zastupitelstva) + 300,- Kč (člen fin. výboru) – celkem 580,- Kč

Jaroslav Meduna: 280,- Kč (člen zastupitelstva) + 300,- Kč (člen fin. výboru) – celkem 580,- Kč

Hlasování č. 20:  Pro:  6 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 20:  Zastupitelstvo schvaluje   měsíční odměny členům zastupitelstva tak, jak je výše

uvedeno, a to s platností od ustanovujícího zasedání, tzn. 12. 11. 2010

Bod č. 19 – Různé

a) Odměna pro pí Vildomcovou za vedení kroniky za rok 2010 -  1.200,- Kč

Byla projednána odměna paní Vildomcové za vedení kroniky v roce 2010 ve výši 1.200,- Kč.

Hlasování č. 21: Pro: 6 členů

                           Proti: 0 členů

                           Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 21: Zastupitelstvo schvaluje odměnu paní Vildomcové, kronikářce obce za rok 2010 ve

výši 1.200,- Kč

b) Dotace ve  výši 1.423,- Kč na sčítání lidu

Starosta informoval zastupitele o schválení dotace  ve výši 1.423,- Kč  na sčítání lidu a navrhnul za

tuto částku zakoupení toneru.

Hlasování č. 22: Pro: 6 členů

                           Proti: 0 členů

                           Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 22: Zastupitelstvo schvaluje přijetí dotace na sčítání lidu ve výši 1.423,- Kč a rovněž

schvaluje zakoupení toneru ve výši této finanční částky.

c) Platba za pronájem společenského sálu od 1.1.2011

Bylo navrženo, že nájemce zaplatí skutečnou  spotřebu energií + 200,- Kč občan trvale hlášený v

obci  a 500 ,- Kč cizí občan. V tomto poplatku je zahrnuta spotřeba vody.

Hlasování č. 23:  Pro 6 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 23: Zastupitelstvo schvaluje podmínky pronájmu společenského sálu tak jak je výše

uvedeno.



d) Žádost Mysliveckého sdružení Jevišovice o pronájem společenského sálu a výčepu na

14.1.2011

Hlasování č. 24:  Pro: 6 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 24: Zastupitelstvo schvaluje pronájem společenského sálu a výčepu Mysliveckému

sdružení Jevišovice za finančních podmínek, uvedených v bodě c).

e) Žádost paní Vyklické o instalaci jedné zářivky na veřejné osvětlení před její nemovitostí.

Hlasování č. 25:  Pro 6 členů

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 0 členů

Usnesení č. 25: Zastupitelstvo schvaluje nainstalování jedné zářivky veřejného osvětlení před

nemovitostí paní Vyklické.

f) Poplatek za odpady pro rok 2011

Ačkoliv se neustále zvyšují poplatky za odpady svozové firmy A.S.A. Znojmo, bylo navrženo

ponechání poplatku pro rok 2011 na stávající úrovni, tzn. 350,- Kč za jednoho občana trvale

hlášeného v obci nebo za jednu nemovitost trvale neobydlenou. Poplatky se budou vybírat od

1.1.2011 do 31.3.2011.

Hlasování č. 26:  Pro:  4 členové

                            Proti: 0 členů

                            Zdržel se: 2 členové   

Usnesení č. 26: Zastupitelstvo schvaluje poplatek za odpady pro rok 2011 ve výši 350,- Kč za

jednoho občana trvale hlášeného v obci nebo za jednu nemovitost trvale neobydlenou.

Další informace:

– Prohrnování obce + posyp – pan Rostislav Anšlág, Prokopov

- Projednání uvolnění diskuze na internetu s panem Rudolferem

- Oprava pípy – zajistí  starosta

- Zhotovení 2 ks hranatých razítek Obec Boskovštejn – pověřen starosta

- Oprava hasišského auta

Ve 20.45 starosta poděkoval všem za účast a 2. zasedání zastupitelstva ukončil.

V Boskovštejně, dne 26.11.2010

_____________________                    _____________________               ____________________

     zapisovatel                                            ověřovatel                                         ověřovatel 




